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Abstract (en)
The support device (10) serves for reliably keeping free the space which has become vacant when a book (33) or file has been removed. When a
book or file is removed, the support members (19) resting against the book (33) or file at the top or rear move by the force of gravity from the upper
position into the lower position. In the latter position, they support the books on both sides of the space which has become vacant. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Stützvorrichtung (10) dient dazu, bei der Entnahme eines Buches (33) oder Aktenordners den freigewordenen Platz sicher frei zu halten. Wird
ein Buch oder Aktenordner weggenommen, so bewegen sich die oben oder hinten am Buch (33) oder Aktenordner anliegenden Stützglieder
(19) dank der Schwerkraft von der oberen Stellung in die untere Stellung. In dieser stützen sie die Bücher auf beiden Seiten des frei gewordenen
Raumes ab. <IMAGE>
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